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Z A P I S N I K 
SA 22.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 

 
 
Dvadeset i druga  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u četvrtak 4. 
travnja  2024. s početkom u 14,00 sati u prostorijama HOO-a, soba 48/II, Trg K. Ćosića 11, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO:  Stjepan Peršin, predsjednik; Srećko Margetić, zamjenik predsjednika;   
Miro Papec, član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Nenad Jagodić, član; Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Robert Žiković (opravdano), Antun Karas (opravdano) 
Ostali prisutni: Krešimir Pavelić, predsjednik NO;  Mladen Čop, predsjednik Suda časti; Renata Suchy, 
glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica HMS-a 
 
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku te predložio dnevni red kao u pozivu. 
Takav dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 
 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika s 21. sj. održane 05.03.2024. 
2. 100 godina HMS-a – suradnja s HRT- gosp. Željko Sarić, urednik HRT-a 
3. Prijem novih članica (MK Zlatni Lug, MCK Bjelovar, MK Slavonija) 
4. Police osiguranja za natjecatelje – ostale police osiguranja 
5. Kontinuirano maltretiranje i pritisak pojedinih vozača i klubova na direkora Odbora za 

sport i tajništvo HMS-a 
6. Utrke na Glavici – Požega 
7. Izvješće po pitanju putnih obračuna za Španjolsku-po izvješću na Skupštini  
8. Razno 

 
Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 21. sj. održane 05.03.2024.  
Zapisnik sa 21. sjednice Upravnog odbora HMS-a održane 05.03.2024.  dan je na usvajanje. 
 
Odluka 221/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 21. sjednice održane 05.03.2024. 
godine. 

 
Ad.2. 100 godina HMS-a – suradnja s gosp. Ž. Sarić, urednik 
Gosp. Papec je obavijestio da se je prije nekoliko dana upoznao s gosp. Sarićem koji je vrlo blizak našem 
sportu i pozna naše vozače od davnih dana te da nema nikakvih posebnih obveza  usvojiti prijedlog gosp. 
Sarića. Gosp. Sarić je obrazložio ideju oko sinopsisa za dokumentarni film Stoljeće hrvatskog 
motociklizma. Potvrdio je da je njegov život od uvijek vezan uz oktane i produkciju. Obavijestio je da je 
završio filmsku akademiju i radio na brojnim velikim projektima. Ispravio je da je suradnik HTV-a, ne 
urednik. Radi na projektu Adrenalinska Hrvatska. Predlaže film o motociklizmu od 26 minuta kao  
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optimalno vrijeme trajanje filma (52 min. je drugi format). Predlaže da on da strukturu, a HMS bi trebao 
dati činjenice. Ističe da bi njegovo zaduženje bilo da film bude zanimljiv gledateljstvu. Dao je sva daljnja 
potrebna pojašnjenja oko mogućnosti za film. Na kraju je istakao da bi mu bilo drago s nama ostvariti 
suradnju. 
Gosp. Peršin dodaje da bi bilo lijepo da su u filmu sve discipline.  
Gosp. Penić dodaje da bi film od 52 minute bio zasigurno predugačak. Film bi lijepo došao na svečanosti i 
26 minuta bi bilo optimalno. 
Gosp. Peršin je podsjetio na film koji je snimio TVGP za 90.-u godišnjicu. 
Gosp. Mioč pita koliko bi takav film trebalo honorirati, a gosp. Jagodić ističe da bi morali znati barem 
otprilike iznos da bi se moglo vidjeti oko financiranja.  
Gosp. Sarić ističe da bi se trebala u svakom slučaju naći mjera, potrebno je   koristiti povijesni arhiv HRT 
što je vrlo skupo, važna je i glazba, treba misliti na umjetničku vrijednost. Cijena bi se mogla kretati 
između 7.000 i 20.000 eura.  

Nakon odlaska gosp. Sarića razvila se diskusija u kojoj su sudjelovali gosp. Peršin, gosp. Jagodić, 
gosp. Pavelić, gosp. Papec, gosp. Marović. 
Gosp. Margetić će  CD na kojem je film o 90 godišnjici stavi na stick. 
Gosp. Peršin obavještava da je dopis za pokroviteljstvo Vladi RH revidiran i da će biti poslan, a 
poslije toga se ide u firme za sponzorstva i donacije kao što su HAK, INA, CVH, Podravka. 
Gosp. Pavelić obavještava da će, obzirom na tradiciju na Glavici, razgovarati s predstavnicima 
Grada Požege oko davanja sredstava. 
 
Ad.3. Prijem novih članica  
Zamolbu za prijem u članstvo HMS-a predali su: 
3.1. Zlatni Lug Racing, Industrijska 40, Požega. Gđa Suchy je izvijestila da je klub poslao dokumentaciju iz 
koje je vidljivo da klub nije registriran prema Zakonu o sportu (Statut, Rješenje) već samo prema Zakonu 
o udrugama. Klub se prima u članstvo s napomenom da se mora do registrirat i po Zakonu o sportu te 
poslati rješenje o izmjeni Statuta.   
 
Odluka  222/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u pridruženo 
članstvo kluba Zlatni Lug Racing temeljem članka 17. Statuta, s time da klub treba u najskorije vrijeme 
ažurirati dokumentaciju  iz koje će biti  vidljivo da su registrirani i prema Zakonu o sportu. Klub treba 
podmiriti upisninu i godišnju članarinu. 
 
3.2. Motocross  klub Bjelovar, Matice Hrvatske 1, Bjelovar dostavio je potrebnu dokumentaciju 
predviđenu Statutom  za prijem u HMS.  Po kraćoj raspravi donesena je slijedeća odluka: 
 
Odluka  223/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  pridruženo  
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a Motocross kluba Bjelovar. Klub treba podmiriti  upisninu  i 
godišnju članarinu za 2024.  
 
3.3.  Motociklistički klub Slavonija, Bana Josipa Jelačića 109, 31431 Čepin dostavio je potrebnu 
dokumentaciju predviđenu Statutom za  primanje u članstvo HMS-a. Po kraćoj raspravi donesena je 
slijedeća  odluka: 
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Odluka  224/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  pridruženo  
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a Motociklističkog kluba Slavonija . Klub treba podmiriti  
upisninu  i godišnju članarinu za 2024.  
 
Ad.4. Police osiguranja za natjecatelje – ostale police osiguranja 
Gosp. Papec je izvijestio o događajima odnosno telefonskim razgovorima s nekim predstavnicama 
klubova oko polica od nezgode koji su išli toliko daleko da su se činile kao prijetnja. Neki su se pozivali na 
Pravilnik o licencama – registraciji vozača gdje ne piše da polica mora biti za motociklistički sport. Na 
molbu da se napiše izjava, nisu htjeli, već šalju brojne anekse polica i sl. Navodi da bi htio da polica bude 
za motociklistički sport.  
Gđa Čop dodaje da je i problem što nitko od nas u uredu nije stručan za osiguranja i ne možemo mi 
garantirati da li je neka polica u redu ili nije.  
Gosp. Pavelić podsjeća na slučaj Kosić i dugotrajni sudski spor oko osiguranja.  
U raspravi sudjeluju još gosp. Jagodić, gđa Suchy, gosp. Papec dodaje da je osobno garantirao za neke 
police, želio bi zaštiti sebe i Savez, moguće da su izdane neke licence osnovnom neadekvatnih polica.  
Gđa Čop obavještava da je problem što je adekvatno, ne možemo to mi ocijeniti.  
Gosp. Margetić obavještava da je problem, jer ne možemo mi reći što je adekvatna polica, a tu je 
problem i sa liječničkim pregledom, npr. radi se u sportskoj ambulanti, a potpisuje liječnik koji je bez 
specijalizacije. 
Po raspravi donesena je jednoglasno odluka: 
 
Odluka  225/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se nadopuni Pravilnik o registraciji – licencama kako 
slijedi: 

- U članku 8. – u prvoj alineji kod nabrajanja dodaje se na kraju: s uvećanjem za sport 
(motociklizam)  te prva alineja sada glasi: 

Policu osiguranja od nezgode (smrt i trajni invaliditet) na minimalne iznose koje propisuje 
nadležno tijelo HMS-a s uvećanjem za sport (motociklizam) 
 

- Iza alineje 5 dodaju se alineja 6 i 7: 

Alineja 6: - vozačke i suvozačke licence moraju se zatražiti najkasnije 5 (pet) radnih dana 
prije natjecanja; 
Alieja 7: - za točnost i usklađenost poslane dokumentacije s pravilnicima HMS-a garantira i 
snosi odgovornost klub tražitelj licence. 

 
AD.5. Kontinuirano maltretiranje i pritisak pojedinih vozača i klubova na direktora Odbora za sport i 
tajništvo HMS-a 
Gosp. Papec je izvijestio da ima strašni pritisak od grupice vozača predvođenih gosp. Zidarićem koji se 
vrlo ružno odnosi. Vjerojatno je u pozadini interes njegove grupe ljudi oko klase 125 ccm. Podsjeća da je 
spomenuo i htio  uvođenje klase 300, ali serija. Izjavljuje da mu je polako svega toga dosta, te predlaže 
da se gosp. Mioč i on stave na dispoziciju. Ovako više nije moguće raditi. Momentalno su pregovori oko 
motocikla CF300 kao i za utrke pit lane motocikala. Sada su nam na postoljima ljudi u prosjeku od oko 60 
godina, treba uvesti mlade vozače, nitko ne kaže da će se sigurno uspjeti, ali treba probati.  
Gosp. Mioč dodaje da je sve prošlo svaku mjeru dobrog ukusa, obično se u ponedjeljak poslije utrke pišu i 
objavljuju brojni tekstovi i pisma na koji bi trebao odgovoriti isti trenutak. Isto tako nitko ne ulaže 
službeni prigovor na odvijanje utrke i rezultate u propisanom vremenu, a kako je propisano u pravilniku. 
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Objašnjava sve što se dogodilo u klasi MX65 kada se kratila staza, o nepoznavanju pravilnika od mnogih, 
o načinu ophođenja prema njemu te da će se povući ukoliko nema  zaštitu od strane UO. Sve što je bilo u 
Marofu može potvrditi gosp. Marović, svi imaju primjedbe dan poslije utrke. Treba pročitati i zapisnik iz 
Mladine sa sastanka, B-liga bi se granica od 23 godine primjenjivala od iduće godine. Gosp. Jaroš je 
izjavio da oni u Požegi ne žele klasu MX125, vozači pitaju što je s prijavama za tu klasu. Traži da iza njega 
stane UO.  
Nakon toga se razvila diskusija u kojoj su sudjelovali gosp. Marović, gosp. Margetić, gosp. Jagodić  i gosp. 
Penić.  
Gosp. Jagodić obavještava da je u Komisiju sportaša izabran prije otprilike 3 i pol godine kao predstavnik 
vozača te da su do njega došli razni e-mailovi, ali se nije na to javio, misli da bi to trebalo riješiti u tijelima 
UO. Smatra da je kao predstavnik vozača  dužan obavijestiti o tom dopisu, podsjetio ja na podjelu između 
CMU i CR koju ne podržava navodno oko 29 vozača od kojih neki više ne voze, a nitko se nije od njih na 
taj dopis nije ni  potpisao, već su samo nabrojeni, a neki su poslije izjavili da nisu tako mislili. Uglavnom, 
skupna vozača želi bojkotirati podjelu na CMU i CR. Podsjeća da je član Komisije sportaša i gosp. Višak 
koji je u žalosti, pa ga zamjenjuje gosp. Zidarić (tako je objašnjeno), oni žele jedno prvenstvo kako je bilo 
do sada. Iz razloga da neće biti utrke u disciplini CMU na Grobniku, gosp. Kemenović je dao ostavku, te je 
Miro v.d. Navedena skupina traži od mene da se to izloži i da se vrati na staro. Mi ne možemo to 
ignorirati, to su većinom vozački iz MK Križevci i njima je ta priča neprihvatljiva. Smatra je da je obaveza 
direktora discipline da radi sastanak s vozačima koji nije bio napravljen. 
Gosp. Papec dodaje da mi nismo fontana želja, moramo se držati pravilnika i zadatak nam je držati se 
propisa i zakona. To su dvije različite discipline, 2 različita pravilnika itd.  
Gosp. Peršin dodaje da je bio sastanak s vozačima, ovog ne bi bilo.  
Gosp. Jagodić podsjeća da se  hrvatske motodrome ne može natjerati da se na njima održavaju PH, oni su 
d.o.o. Gosp. Peršin izjavljuje da se treba vidjeti sa gosp. Žikovićem, a gosp. Papec dodaje da će biti 
trening na Grobniku pa će se razgovarati.  
Gosp. Jagodić svraća pažnju na kalendar, utrka u Brodu je isti dan kada i Pannoniaring, a rečeno je da 
neće biti preklapanja, a ima vozača koji žele voziti i jedno i drugo. Na isti dan, kako pišu Križevčani, 
trebala bi biti i utrka u Zelini. 
Gosp. Pavelić dodaje da pišemo pravilnike, a radimo kako nam odgovara te da smo došli u kaotičnu 
situaciju, nemamo više vremena za sastanke, trebali su biti u prosincu.  
Gosp. Papec izvještava da gosp. Kemenović nije uopće radio svoje poslove, već ih je morao raditi umjesto 
njega (kao što su godišnji pravilnici), i kako nema bezrezervnu podršku te daje ostavku. 
Gosp. Jagodić podsjeća da se već nekoliko godina razgovara, čak je bilo najavljeno da klasa 125 SP ide u 
CMR (cestovne utrke klasičnih motocikala). 
 
Odluka 226/2024 
Po raspravi donesena je jednoglasna odluka  da se sazove sastanak predstavnika CMU i predstavnika 
klubova koji su bili u poretku u 2023.   
 
Ad.6.  Utrke na Glavici – Požega 
Gosp. Pavelić izvještava da je dobio 4 dopisa u 8 dana od Ministarstva obrane, svaki je poništavao 
prethodni. Zahvaljuje na ukazanom povjerenju, ali ne može uči u prostore Glavice u petak, sve pripremiti 
i mati utrke sutradan i nedjelju, nemoguće je to sve organizirati od 13. do 15.09.2024. kako je u 
obavijesti. Biti će primoran prepustiti organizaciju nekome drugom. 
Gosp. Jagodić obavještava da je razgovarao s gosp. Jarošem telefonom te ga je on obavijestio da se mora 
konzultirati sa svojim članovima, da će negdje oko 15.04. imati Skupštinu kluba te je nabrojao poteškoće 
vezane uz takvu  organizaciju.  
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Gosp. Peršin smatra da nema razloga da se ne dobi nekoliko dana uoči termina utrka za pripreme prije 
same utrke.  
Nakon toga se razvila diskusija oko stvari koje su se dešavale prošle godine vezano uz Glavicu i dobivanje 
dozvole od nadležnog ministarstva. U diskusiji su sudjelovali gosp. Peršin, gosp. Mioč, gosp. Marović, 
gosp. Jagodić.  
 
Ad.7. Izvješće po pitanju putnih obračuna za Španjolsku – po izvješću na Skupštini  
Gđa Suchy je izvijestila da je od gosp. Margetića dobivena kopija avio karte i rent a cara za Španjolsku  te 
obračun troškova na taj način. U materijalima za UO  je dokumentacija. 
Gosp. Pavelić obavještava da je s ovim izvješćem završio, da su ga potpisala isto tako druga dva člana NO 
te će ga proslijediti dalje.  
Gosp. Margetić obavještava da je avion i ostalo  njega koštalo oko 800 eura više , sav problem je bio u 
vremenu, radim u ambulanti, zamjenu moram sam pronaći i platiti, u tom trenutku nisam bio zbrojio te 
troškove, tek sada. 
Gosp. Peršin dodaje da je mislio da se to odnosi na put u Francusku 2023. godinu, ne na 2022. i kada je 
pitao suputnike gosp. Margetića, rekli su da je putovao autom kao što je i bilo. 
Gosp. Pavelić obavještava da je zvao gosp. Peršina da se ta stvar riješi, da sjednu poglavito jer je 
predsjednik  odgovorna osoba i odgovorna za rad Saveza. Loše se osjećam, ali pritisak je velik.  
Gosp. Jagodić obavještava da će se priča proširiti i da ne želi biti taoc te priče.  
Gosp. Marović dodaje da su dečki stvarano bili tamo, samo je trošak krivo prikazan. 
Gosp. Peršin daje prijedlog da se slučaj proslijedi Sudu časti. 
 
Gosp. Čop, predsjednik Suda časti odgovara da isto nije predmet Suda časti, ima prije toga puno više 
komisija koje bi mogle dati svoje izvješće, ali će provjeriti sa odredbama Statut i Poslovnika. 
 
Ad.8. Razno  
8.1. Hrvatski olimpijski odbor je poslao uputu svim  nacionalnim savezima  da se iznos za sufinanciranje 
plaća povećava po zaposleniku za 15%. 
 
Odluka 227/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se bruto iznos plaća djelatnica uvećavaju za 15% prema 
uputi Hrvatskog olimpijskog odbora. Djelatnici Ani Čop odobrava se dodatak na plaću u iznosu od 98 
eura bruto. 
Plaća djelatnice Ane Čop spadala je u razred nižih plaća za koje je Vlada RH donijela Odluku o dodatku 
na plaću u iznosu od 98,17 eura bruto (studeni 2023.). Povećanjem bruto osnovice djelatnica Ana Čop 
gubi pravo na dodatak Vlade RH, te joj bruto plaća raste za 15% ali se i umanjuje za 8% (98,17). Kako bi 
se nadomjestila ta razlika UO donosi jednoglasnu Odluku da se djelatnici Ani Čop isplaćuje dodatak na 
plaću u iznosu od 98,00 eura bruto.  
 
Završeno u 18.00 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:                  Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl.ing.    


